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 מיכאל, שלום רב, 
 אני כותב לך מסין הרחוקה.

 
את טיוטת המסמך הכלכלי   שלוש פעמיםתוך כדי עיסוקי כאן, קראתי 

 המרתק שכתבת. 
 יישר כוחך! על עבודה מקצועית לעילא ולעילא.

; נראה לי שתסכים  עשיתי הגהות ותיקונים בסגנון של "עקוב אחרי שינויים"
 לקבל )כמעט( הכול.

במקומות הבודדים שהכנסתי סימני שאלה )?(, כנראה הובאו נתונים 
 משובשים, וצריך לחזור ולבדוק את המספרים והיחידות במקורות.

 מבחינת הניתוחים המספריים:
אע"פ שבשביל תקציב המדינה מדובר בסה"כ במספרים די קטנים, הצלחת  

 ר שצריך להתחיל ביישום של במת"מ. להעביר מסר חד וברו
הנימוקים משכנעים, ובדיקות הרגישות שערכת גם מעידות על רובוסטיות  

 של הממצאים. 
נראה לי להשאיר פרק זה כפי שכתבת אותו. ולשלבו, כמובן, בהמלצות  

 הכלליות של המחקר.
 

ברם, במקביל לכך, ראוי, לדעתי, להציג בפני מקבלי ההחלטות גם  
לי אף המלצה, לתוכנית אינטנסיבית יותר של יישום במת"מ  אפשרות, ואו

בישראל, בקצב מהיר יותר ועם כל הזהירות הדרושה בבחירת החברות  
 אשר תהיינה החלוצות בנושא. 

עדיף, להערכתי, שנתחיל לצבור ניסיון משמעותי בנושא כבר בשנים  
  הקרובות, בטרם נמצא עצמנו מול שוקת שבורה בעניין המחסור בפועלי

 בניין.
 

 בברכה, 
 יחיאל 

 


